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Írásbeli kérdé s
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Melyek azok a kórházak ma Magyarországon, amelyek végeznek m űvi terhesség-megszakítást? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni dr. Horváth Ágnes egészségügyi miniszter

asszonyhoz . Válaszát írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Hazánk demográfiai válságban van. A születések száma rendkívül alacsony, a halálozások száma pedi g
magas. Ebben a helyzetben különös jelent őséggel bírnak a művi terhesség megszakítással kapcsolato s
tények, intézkedések .

Ezért kérdezem a következ őket :

1. Melyek azok a kórházak ma Magyarországon, amelyek végeznek m űvi terhesség-megszakítást ?

2. Melyek azok a kórházak ma Magyarországon, amelyek végeznek művi terhesség-megszakítást, d e

szüléseket nem vezetnek le?

3. Hány forintba kerül egy művi terhesség-megszakítás az államnak ?

4. Milyen kedvezményeket ad az Országos Egészégbiztosítási Pénztár a m űvi terhesség-

megszakítások esetén?

5. Hány alkalommal kaptak a betegek kedvezményt az utóbbi egy évben? Ez milyen összeggel

terhelte meg a költségvetést?

6. Mennyi az utóbbi egy évben elvégzett művi terhesség-megszakítások száma ?

7. Hány forintba kerül hazánknak éves szinten a terhesség-megszakítás ?
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